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В целях поиска наиболее эффективных направлений в деятельности по противодействию экстремизму и террориз-

му в статье проанализированы подходы к определению понятий «экстремизм» и «терроризм». Автором рассмотрены во-

просы относительно природы и предпосылок активизации экстремизма и терроризма. 

В статье содержится изложение основных проблем, связанных с определением наиболее приоритетных направлений 

деятельности по противодействию экстремизму и терроризму. 

Предлагается также рассматривать проблему противодействия экстремизму и терроризму комплексно в целях уяс-

нения сущности конкретного преступного события и оптимизации процесса его расследования.
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In order to search for the most eff ective directions in activities to counter extremism and terrorism, the article analyzes the 

approaches to the defi nition of the concepts of «extremism» and «terrorism». Th e author considered issues related to the nature 

of extremism and terrorism, as well as the prerequisites for the development of these phenomena. 

Th e article contains an exposition of the main problems associated with the determination of the most priority areas of activity 

in countering extremism and terrorism.

It also off ers a comprehensive solution to the problem of countering extremism and terrorism in order to understand the 

essence of a specifi c criminal event and optimize the process of its investigation.
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